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Skolebestyrelsens møder på Gåsetårnskolen 

Referat 

Dato/tid:  
Torsdag d.18. november 2021 
18.30-20.30 
Afdeling/lokale:  
I Festsalen på Iselinge 

Deltagere:  
Signe, Line, Rosa 6.j, Liv 6.g, Frederikke 6.d, Tue 6.b, Shahab 7.e, Tine P. og Bjørn,  
 

Afbud/fraværende: Kristian, Christina, Mikkel, Kenneth, Tine K, Jane, Rikke, Mette, Jakob. 

Referent: Tine P 

 

Tid Emner Indhold uddybende + 
(orientering/drøftelse/beslutning) 

Beslutningsreferat 

18.30-18.35 Godkendelse af dagsordenen Beslutning Godkendt 

18.35-18.55 Elevråd 
 
 

Orientering 
 

Elevråd på Marienberg arbejder med: Der 
er købt folier for penge fra trivselspuljen, 
der ønskes cykelstativer. 
Elevråd på Kastrup arbejder med: Skema 
til fodbold, opdeling af cykelskur, faste 
steder at finde en voksen i frikvarteret, 
lektiecafe efter skoletid, aflåste toiletter i 
skolegården 
Elevråd på Ørslev arbejder med: Vil gerne 
have renoveret ”den lille legeplads”, 
ønsker om bolde og sjippetove til 
klasserne, pissoirerne er utætte, rengøring 
da handicaptoilettet i kælderen er 
ulækkert. 
Elevråd på Iselinge indskoling/mellemtrin 
arbejder med: Udeområder – har købt en 
skaterrampe og vil gerne have lavet mål til 
fodboldbure. 
Elevråd på Iselinge udskoling arbejder 
med: U3 arbejder med stole og borde på 
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gangen og arbejdspladser til eleverne, et 
pigepauserum, vil gerne have fløjsamling 1 
gang om måneden. Andre aktivitetsdage 
end fodbold. U1 vil gerne have glasbur til 
pauserum, rullebord med mikroovn, 
glæder sig til nye borde og stole.  

18.55-19.15 Trivselsmålingen Bilag fra de 4 afdelinger 
Til orientering. 
 

Noget af det der springer i øjnene er: 
Mange tænker at de andre børn ikke kan 
lide dem, der er blevet mere ro i 
undervisningen, lærerne er gode til at 
hjælpe, undervisningen er måske lidt 
kedelig. 
Eleverne kan godt genkende det lidt 
kedelige i nogle undervisningstimer, hvor 
læreren taler/læser op en hel time. 
Eksempelvis kun at se naturprogrammer 
og så løse opgaver bagefter. Eleverne vil 
gerne have mere variation i f.eks. stedet 
der arbejdes, mere ”fysisk” læring. 
Toiletterne er der nok af, men de er ikke 
rene nok. Klasseopdeling af toiletter virker 
flere steder, men eksempelvis tager folk 
beskidte sko på så gulvet bliver helt 
mudret eller andre går ind og sviner med 
papir. Lugtgener kunne f.eks. afhjælpes 
med friskluftblokke og de der dimser i 
selve toilettet. Man kan også arbejde med 
toiletmakkere (forslag fra Ørslev/Kastrup) 
Skolen arbejder med Trivselsmålingen på 
personalemøderne – både det ”store” og 
de lokale.  

19.15-19.30 Evaluering af forældreaften 
d. 2. november 2021 

Evaluering.  
Fra forældrene på dagen:  
Oplæg om søvn, også til eleverne.  
Man ville gerne have hørt to oplæg.  

Formen var god. Mange ville gerne have 
set mere end et oplæg. Man skal kunne få 
noget med hjem som man kan bruge 
direkte derhjemme. 
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Oplæg om Gaming, bør ligge til forældre fra 4./5. 
klasse 
SSP-oplægget tidligere end 7. klasse.  
 

Vi skal være skarpere på tilmeldingen og 
kommunikationen omkring det. 
Tidspunktet på året ift. Ferier skal også 
overvejes. 
Kan det blive endnu mere fleksibelt? Kan 
der etableres en mulighed for 
børnepasning/aktivitet? Workshops som 
børnene også kan være med til – f.eks. 
søvn og gaming. 

19.30-19.45 Kostpolitik Se bilag 1 
Til godkendelse.  
 

Det må gerne fremgå at princippet også 
dækker undervisning bl.a. i madkundskab. 
Signe omformulerer uklare dele af 
princippet og det tages på mødet til næste 
gang. 

19.45-20.00 Orientering fra formanden   

20.00-20.15 Orientering fra skolelederen PISA 2022, elever fra15-16år.  
TO om nyansættelser, siden sidst.  
SB-møde den 13. dec, bliver fra 17.30. 
Fravær 
Økonomi 
Af tilsyn.  

Karaktergennemsnit fra sommeren 2021 
er 7,1. 
Skolen er kommet af det ministerielle 
tilsyn. 
Vi forventer et mindre underskud bl.a. pga. 
Coronaudgifterne. 
Sygefravær 4,1% i oktober. 
Der er ansat to nye siden sidst – p.t. er der 
opslået 1 pædagogstilling og der bliver 
opslået endnu en snarest. Herudover slås 
en stilling som pædagogfaglig leder op. 
Skolen er udtaget til at deltage i PISA-
undersøgelsen. 
Mødet d.13. december afholdes fra 17.30 
og der serveres lidt mad – alt afhængigt af 
smittetrykket – ellers afholdes mødet på 
Teams. 

20.15-20.20 Evt.  Hvornår kommer det lovede kursus fra KL 
til skolebestyrelsen? Bjørn spørger igen 
eller arrangerer det. 
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20.20-20.30 Godkendelse af referat 
18.11.2021 

 Godkendt 

 Film til Aula   

 Nye punkter til næste møde:  Kostprincip 
 

 

DATOER 

Ordinære mødedatoer 2021/2022 Arrangementer 2021/2022 

• Mandag d.16. august. ok 

• Tirsdag d.21. september. ok 

• Onsdag d.13. oktober. ok 

• Torsdag d.18. november.  

• Mandag d. 13. december.  

• Tirsdag d.25. januar.  

• Onsdag d.9. marts.  

• Onsdag d.21. april.  

• Mandag d.16. maj 

• Tirsdag d.14. juni 

• Kurser/dialogmøder med BUF. Charlotte skriver tilbage, 
at det forventet bliver i august 2021.  

• Forældre aften den 2. november 2021 

• Det gode forældremøde, kick off dag d. 9. august.   

• 6. oktober og 4. maj 16-20 - temadrøftelser 
 

 

 

Kommende punkter: 

• Revidering af principper: Skolehjemsamarbejde, Kommunikation, Kost, Idræt/badning, Klassedannelse, fælles forældrearrangementer på 

afdelingerne/faserne 

• Værdiregelsæt/ordensregler, de gyldne 8? 

• Ønsker til ændring af styrelsesvedtægten. (Måske).  

• Brobygningsprincip 

• Skolens muligheder for at kommunikere på digitale medier. 


